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Abstract (en)
This invention relates to a hydraulic driving device of a travelling machine or working machine in construction machinery such as a power shovel,
a shovel bulldozer, a bulldozer, and so forth. The device includes a hydraulic driving mechanism actuated by oil pressure, a means for supplying
the oil pressure to an oil pressure piping arrangement system for this hydraulic driving mechanism and a means for controlling this oil pressure
supply means and lowering the oil pressure supply speed in the oil pressure piping arrangement system and based on the oil pressure supply
in a predetermined zone after a dead zone in which the oil pressure rises. Accordingly, while the delay of the operation of the hydraulic driving
mechanism is prevented, the shock at the start and stop can be prevented. <IMAGE>

Abstract (fr)
Cette invention concerne un dispositif de commande hydraulique pour un mécanisme en déplacement ou un mécanisme d'action dans un engin de
chantier tel une pelle mécanique, une pelleteuse, un bulldozer et ainsi de suite. Le dispositif comprend un mécanisme de commande hydraulique
actionné par pression d'huile; un organe d'alimentation en huile sous pression d'un système de tuyauterie pour ce mécanisme de commande
hydraulique; et un organe servant à réguler l'alimentation en huile sous pression et à réduire la vitesse d'alimentation dans le système, fondé sur
l'alimentation en huile sous pression dans une zone prédéterminée après une zone d'inactivité où la pression d'huile augmente. En conséquence, le
délai de mise en opération du mécanisme de commande hydraulique est supprimé, et la secousse au démarrage et à l'arrêt peut être évitée.
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